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Komise pro školství 

 Rady města Úvaly 

Zápis z řádného jednání  

komise pro školství č. 4/2023 

Termín  20.9.2023 od 17,30 hodin 

Místo  ZŠ Heuréka, ¨5.května 876, Úvaly 

Rozdělovník  Mgr. Dana Poláková, Mgr. Lukáš Kunc, Mgr. Jana Hájková,  

Mgr. Jana Krejsová, Mgr. Stanislav Trykar, Mgr. Michaela 

Nilsson Marečková, Mgr. Lenka Košťáková, Kateřina Vašková,      

Ing. Jan Černý 

 

Přítomní členové  Mgr. Dana Poláková, Mgr. Lukáš Kunc, Mgr. Jana Hájková,  

Mgr. Stanislav Trykar,  Mgr. Lenka Košťáková, Ing. Jan Černý 

Omluveni 

 

Hosté 

                            

 

  Mgr. Jana Krejsová, Mgr. Michaela Nilsson Marečková, 

Kateřina Vašková 

 

 

Petra Fuxová, Nikola Horská 

 

Zapisovatel  Jitka Hamouzová 

   

 
Stav přítomných: 6 +  zapisovatel + 2 hosté 

 

Program jednání  

 

1. Zahájení, schválení programu jednání 

2. Prohlídka budovy ZŠ Heuréka 

3. Informace ředitelů školských zařízení 

4. Sport do škol 

5. Informace – Svazková škola 

6. Výměna zkušeností, nabídek zajímavého školení, dalšího vzdělávání 

7. Různé 

 

Ad 1) Zahájení, schválení programu jednání 

Předsedkyně komise D. Poláková přivítala přítomné, seznámila je s dnešním programem 

jednání.  
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Ad 2)  Prohlídka budovy ZŠ Heuréka   

Ředitel ZŠ Heuréka S. Trykar provedl přítomné novou budovou školy.   

 

Ad 3)  Informace ředitelů školských zařízení 

ZŠ Heuréka 

Ve škole je v letošním školním roce 98 dětí, 1-3 třída v budově na náměstí Arnošta z Pardubic, 

4-9 třída v budově v ulici 5. května. V první třídě je 14 dětí, v ZŠ pracuje 20 pedagogů.  

N. Horská informuje, že dostala nabídku na mobilní dopravní hřiště (vše si přivezou, pouze 

potřebují prostor). Je pro cca 90 dětí (předškoláci, 1 a 2. třída). Nabídku zašle do ZŠ L. Kuncovi 

a případně se domluví.  

 

ZŠ Povýmolí 

Ve škole je 11 dětí v první třídě a 9 dětí ve druhé třídě, do družiny chodí 18 dětí, Do jídelny 

chodí do ZŠ Jirny, do tělocvičny do MŠ Jirny. Ve škole ve spodní třídě je vlhkost, problematiku 

řeší ředitelka se zřizovatelem.  

 

MŠ Kollárova  

MŠ má kapacitu 277 dětí, pro šk. rok 2023/2024 je snížena na 273, jelikož MŠ navštěvují 4 děti 

s podpůrnými opatřeními. 12 dětí má individuální vzdělávání, 22 dětí má odklad školní 

docházky.  V MŠ pracuje 23 pedagogů, je plný stav. Prázdninový provoz proběhl stejně jako 

v minulých letech, otevřeny byly 4 třídy, rodiče stále děti neomlouvají. O prázdninách proběhla 

rekonstrukce umýváren tříd Kytičky a Jablíčka, byly odstraněny zastaralé herní prvky na 

zahradě budovy Kollárova, v listopadu bude nainstalován nový (hrad). Bylo dokončeno 

oplocení budovy Kollárova. Na budově  Bulhraská proběhla oprava linolea a nátěr herních 

prvků i celého dřevěného obložení budovy. Na zahradu u budovy Pražský byl nainstalován 

tvořivý domeček (dílna s nástroji). MŠ se zapojila do projektu  OP JAK – Inovativní vzdělávání. 

V prostorách MŠ proběhne sdílna „Výtvarné techniky – škrobový papír (MAP Brandýsko) pro 

pedagogy z okolí. MŠ se zapojila do projektů Se Sokolem do života a Hýbejte se s Teribearem 

aneb Prima pohyb s medvědem.  

 

ZŠ Úvaly 

Ve škole v současné době 926 žáků, 84 prvňáčků a 109 deváťáků.  Stav pedagogů naplněn, 

škola má celkem 130 zaměstnanců. Byla dokončena rekonstrukce budovy A,  byla zakoupeno 

zcela nové vybavení (nábytek, dotykové displeje místo tabulí..) 

ZŠ se zapojila do projektu  OP JAK – inovativní vzdělávání pedagogů i žáků (7 100 tis. Kč).  

Chystají se výjezdy dvou menších skupin žáků v rámci projektu Erasmus do Německa a na 

Slovensko. 

 

MDDM Úvaly 

J. Krejsová je z dnešního jednání omluvena,  v příloze jsou informace k zápisu do kroužků a 

k letním táborům. 
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Ad 4)   Sport do škol  

D. Poláková informuje, že jednala s SK Úvaly, má nabídku trenéra pro děti 10-11 let ve 

spolupráci s profesionálním fotbalistou, předá kontakt ředitelům.  Pokusí se domluvit, aby MŠ 

navštívili z oddílu Aikido. 

 

Ad 5)   Informace – Svazková škola   

P. Fuxová informuje, že došlo ke změnám v projektu svazkové školy, byla navýšena kapacita. 

Bude zde 27 kmenových učeben (3 v každém ročníku), 5 odborných učeben, 10 tříd družiny,  

celkem 810 žáků a 90 zaměstnanců. V této souvislosti byla v projektu provedena úprava 

dispozice, rozšíření kuchyně a jídelny, úprava tělocvičen. Škola bude mít fotovoltaické panely 

na střeše a vytápění tepelným čerpadlem. Bylo rozšířeno parkoviště a zvětšena nádrž na 

dešťovou vodu. Informovala, že s hřištěm u nové školy se nepočítá (nevejde se), následovala  

diskuse členů komise na toto téma. (Po jednání komise bylo prověřeno – hřiště se vejde, je 

s ním počítáno, ale dotace na školu se nevztahuje na školní hřiště, toto bude řešeno jinou 

dotací). Škola by měla být hotova do 12/2027. 

 

Ad 6)  Výměna zkušeností, nabídek zajímavého školení, dalšího vzdělávání  

S. Trykar představil přítomným Mapy učebního pokroku, proběhla diskuze nad tímto 

materiálem. 

D. Poláková nabízí ředitelům zaslání nabídky na školení finanční gramotnost a z nakladatelství 

Klett interaktivní časopisy s metodikou (AJ, NJ). 

 

Ad 7) Různé  

D. Poláková konstatuje, že v Životě Úval vyšel článek J. Černého, že by město mělo dělat něco 

pro vznik střední školy v Úvalech.  Sdružení Otevřené Úvaly o tomto záměru diskutuje již od 

roku 2014, zřizovatelem středních škol je kraj. Vedení města by mělo vznést dotaz na MŠMT a 

Středočeský kraj, zda možnost zřízení střední školy v Úvalech přichází v úvahu.    

Ing. Černý informuje, že se podařilo domluvit zřízení střední školy v Černošicích (město 

poskytne pozemek a Středočeský kraj vybuduje školu), je na zvážení, zda nepostupovat 

obdobně.  

J. Černý navrhuje zvážit přípravu projektu bytového domu pro učitele např. v lokalitě na Vinici. 

Dále navrhuje zřídit pro učitele parkování v areálu města v ul. Riegerova. Dotazuje se L. Kunce, 

zda se u školy plánuje přístřešek pro kola, L. Kunc uvádí, že  stojany jsou umístěny pod 

kamerami u vchodu, v budoucnu by bylo možné jejich umístění ve dvoře u kostela, 

v současnosti však toto není prioritou.  

D. Poláková uvádí, že se rozmohla ve městě nebezpečná rychlá jízda dětí po chodníku na 

koloběžkách a kolech. Žádá, aby ve školách bylo na děti apelováno v rámci dopravní výchovy. 

Informace půjde směrem k rodičům na třídních schůzkách. Dále konstatuje, že se ve městě 

v poslední době rozmohlo graffiti na dopravních značkách, lavičkách, kontejnerech. S. Trykar 

uvádí, že ZŠ Heureka zorganizovala na toto téma workschop pro děti s  možností vyzkoušet 

graffiti  na "zinscenované stěně" - doporučuje využít i v  ZŠ. 

L. Kunc uvádí, že v ZŠ budou s dětmi na tyto témata hovořit. 

Příští jednání komise se bude konat středu 15. listopadu od 17 hodin v budově v ZŠ Úvaly. 

 

Jednání ukončeno v 19,45 hodin. 

Zapsala: Hamouzová 

Mgr. Dana Poláková, předsedkyně  komise ……………………………        
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           Příloha č. 1 

Informace MDDM Úvaly 
 

Přihlašování do kroužků:  

31 
ODD. SPORTU A VŠEOBECNÉHO 
VZDĚLÁVÁNÍ 

 170 

32 ODDĚLENÍ ESTETIKY  148 

33 TANEČNÍ ODDĚLENÍ  319 

34 VĚDECKOTECHNICKÉ ODDĚLENÍ  79 

35 HUDEBNÍ ODDĚLENÍ  144 

             860 

Toto číslo není konečné, ještě máme náhradníky, kterým hledáme možnost umístění  

a na druhé straně, máme některé kroužky neobsazené, kterým děláme ještě propagaci. Výkaz, 

který musíme odevzdat na kraji, je platný k  

31. 10. a to bude pro nás závazné číslo. Kroužků nabízíme 99. 

 

LETNÍ TÁBORY  
 

120028 
Pobytový LT "Říše draků" děti z 

kroužků 

Barbora 

Stehlíková 
00 Akce  30 

120033 Pobytový LT "Říše draků" placený 
Barbora 

Stehlíková 
00 Akce  12 

123163 
Turistický příměstský tábor - 

červen 
Olča Procházková 

31 ODD. SPORTU A VŠEOBECNÉHO 

VZDĚLÁVÁNÍ 
 40 

123164 Turistický příměstský tábor I Olča Procházková 
31 ODD. SPORTU A VŠEOBECNÉHO 

VZDĚLÁVÁNÍ 
 40 

123165 Turistický příměstský tábor II Olča Procházková 
31 ODD. SPORTU A VŠEOBECNÉHO 

VZDĚLÁVÁNÍ 
 40 

123166 Turistický příměstský tábor III Olča Procházková 
31 ODD. SPORTU A VŠEOBECNÉHO 

VZDĚLÁVÁNÍ 
 40 

123167 Cyklistický příměstský tábor Jana Krejsová 
31 ODD. SPORTU A VŠEOBECNÉHO 

VZDĚLÁVÁNÍ 
 16 

123168 Sportovní příměstský tábor Jana Krejsová 
31 ODD. SPORTU A VŠEOBECNÉHO 

VZDĚLÁVÁNÍ 
 16 

123169 Turistický příměstský tábor - září Olča Procházková 
31 ODD. SPORTU A VŠEOBECNÉHO 

VZDĚLÁVÁNÍ 
 40 

123224 Výtvarný příměstský tábor I Iva Fíková 32 ODDĚLENÍ ESTETIKY  18 

123225 Výtvarný příměstský tábor II Iva Fíková 32 ODDĚLENÍ ESTETIKY  18 

123226 Výtvarný příměstský tábor III Iva Fíková 32 ODDĚLENÍ ESTETIKY  18 

123227 Výtvarný příměstský tábor IV David Fuxa 32 ODDĚLENÍ ESTETIKY  20 

123377 Taneční soustředění TS Rytmus 
Kateřina 

Krajíčková 
33 TANEČNÍ ODDĚLENÍ  54 

123378 Taneční příměstský tábor Helena Prchalová 33 TANEČNÍ ODDĚLENÍ  20 

123422 
Elektrotechnický příměstský tábor 

I 
Pavel Sýkora 34 VĚDECKOTECHNICKÉ ODDĚLENÍ  14 

123423 
Elektrotechnický příměstský tábor 

II 
Pavel Sýkora 34 VĚDECKOTECHNICKÉ ODDĚLENÍ  16 

123534 Hudební příměstský tábor I Eliška Dvorská 35 HUDEBNÍ ODDĚLENÍ  16 

123535 Hudební příměstský tábor II Eliška Dvorská 35 HUDEBNÍ ODDĚLENÍ  16 

    

      

508 

Letních táborů proběhlo letos opravdu požehnaně 19, celkově jsme zrekreovali 508 dětí. 

Zvláštností byl tábor již červnový a také v prvním zářijovém týdnu. Pořádali jsme je kvůli 

rekonstrukci ZŠ, abychom ulevili rodičům. 
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Pobytový tábor se nám díky zábavnému výukovému programu a projektu OP JAK podařilo 

uspořádat pro děti našich kroužků zcela zdarma.  

Dalších 92 dětí bylo na akcích podzimních a jarních prázdnin.  

 

 

 

 
            


